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Protokół Nr XIII/2015

z sesji Rady Gminy w Klimontowie
odbytej w dniu 21 sierpnia 2015  r.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klimontowie.

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 11.00.

Obradom  sesji  przewodniczył  pan  Czesław  Fijałkowski,  Przewodniczący  Rady
Gminy.

W sesji  uczestniczyli  radni,  pan  Marek  Goździewski  –  Wójt  Gminy,  pani  Anna
Sobolewska - Skarbnik Gminy, pan Bogusław Mrozowski – asystent Wójta – jak listy
obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu.

Na sesji podjęto uchwały od Nr XIII/72/15 do Nr XIII/81/15. Uchwały podjęto w
głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor.

Radni  nieobecni  usprawiedliwieni:  Alicja  Berbeś,  Halina  Hakamäki,  Jan  Rębacz,
Piotr Lipiec.

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji

Pan radny Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XIII sesji
Rady  Gminy.  Powitał  panie  i  panów radnych,  władze  gminy  na  czele  z  panem
Wójtem, pozostałe osoby przybyłe na sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził
prawomocność obrad sesji. Rada jest władna podejmować uchwały, bo jest quorum.
Obecnych  jest  11  radnych.  Sesja  została  zwołana  na  wniosek  Wójta.  Odczytał
proponowany porządek obrad. Po jego odczytaniu zapytał czy ktoś wnosi do niego
uwagi.

Pan Wójt Goździewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu
dotyczącego  zakupu  trzech  działek  w  obrębie  Klimontowa.  Na  tych  działkach
chciałem  zaplanować  odcinek  drogi  do  targowicy  od  drugiej  strony,  chciałem
utworzyć też tam strefę.

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.

Za: 11. Wniosek przeszedł.

Pan Przewodniczący  Rady zapytał  czy  radni  wnoszą  jeszcze jakieś  wnioski  do
porządku obrad.

Pan radny Bargiel wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu – wnioski i
zapytania.

Pan  Przewodniczący  Rady odpowiedział,  że  jest  to  sesja  zwołana  na  wniosek
Wójta.  A ten  punkt  „wnioski  i  zapytania  zawsze  jest wprowadzany  na  sesjach
zwykłych do porządku obrad. Poddał wniosek pana radnego Bargla pod głosowanie.

Za: 2, przeciwko: 4, wstrzymało się: 5. Wniosek upadł.
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Pan  Wójt  Goździewski powiedział,  że  jak  Rada  zrealizuje  porządek  obrad  on
odpowie na pytania.

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach.
Za: 11. Porządek obrad został przyjęty.

Porządek obrad sesji po zmianach

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.

2. Przyjęcie porządku obrad sesji.

3. Zmiany w budżecie gminy na 2015 r.

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2015 
– 2029.

5. Sprawy majątkowe:

a) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonych w 
Nawodzicach nr ewid. 1547/1 i 1547/2,

b) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Goźlicach nr 
ewid. 435,

c) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Borku 
Klimontowskim nr ewid. 117/1,

d)  obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w 
Olbierzowicach.

6. Wyrażenie zgody na nabycie trzech działek w Klimontowie.

7. Zakończenie sesji.

    

Do punktu 3 porządku obrad sesji

Zmiany w budżecie gminy wyjaśniła pani Sobolewska, Skarbnik Gminy.

Pani  Skarbnik  Sobolewska wyjaśniła,  że  zmian  w  budżecie  gminy  na  2015  r.
dokonuje  się  zgodnie  z:  załącznikiem  nr  1  –  plan  dochodów  budżetowych,
załącznikiem  nr  2  –  plan  wydatków  budżetowych,  załącznikiem  nr  3  –limity
wydatków  na  wieloletnie  przedsięwzięcia  planowane  do  poniesienia  w  2015  r.,
załącznikiem nr 4 -   zadania inwestycyjne roczne, załącznikiem nr 5 – wydatki na
programy i projekty unijne realizowane ze środków pochodzących z budżetu Unii
Europejskiej  oraz  innych  źródeł  zagranicznych  niepodlegających  zwrotowi,
załącznikiem nr 6 – dochody i wydatki związane z realizacją zadań realizowanych na
podstawie  porozumień  (umów)  między  jednostkami  samorządu  terytorialnego  w
2015 r. i załącznikiem nr 7 – dotacje celowe w 2015 r. Ogółem dochody zmniejszono
o kwotę 167 119 zł i o taką  samą  kwotę zmniejszono wydatki. Wprowadzono do
budżetu  kwotę  5  000  zł  ze  środków  rezerwy  części  subwencji  oświatowej  na
dofinansowanie w zakresie wyposażenia gabinetów profilaktyki zdrowotnej i pomocy
przedlekarskiej w szkołach. Zwiększono dochody o kwotę 111 806 zł na podstawie
decyzji  Wojewody  Świętokrzyskiego  na  realizację  zadania  ”Przebudowa  dróg
gminnych  w  m.  Konary,  Konary  –  Kolonia,  Pokrzywianka  w  celu  poprawy
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bezpieczeństwa ruchu drogowego”, wprowadzono do budżetu zadanie ”Odbudowa
drogi  dojazdowej  do gruntów rolnych w m. Grabina nr ewid. dz.  72” ,  na którą
otrzymano dotacje w kwocie 10 000 zł,  wprowadzono do budżetu korekty kwoty
dotacji  na  usuwanie  skutków  klęsk  żywiołowych  na  drogi  powodziowe  i  drogi
wąwozowe  na  podstawie  decyzji  Wojewody  Świętokrzyskiego.  W  zadaniach
inwestycyjnych  rocznych  wprowadzono  zakup  trzech  działek  w  Klimontowie  i
zabezpieczono  na  wykup  środki.  W załączniku  „dochody  i  wydatki  związane  z
realizacją  zadań  realizowanych  na  podstawie  porozumień  między  jednostkami
samorządu terytorialnego” zdjęto środki 20 000 zł z drogi Przepiórów – Beradz i to
zadanie zdjęto też z załącznika „dotacje celowe”.

Dalej pani Skarbnik wyjaśniła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy
Klimontów na lata 2015 – 2029. Objaśnienia do WPFu są załącznikiem do uchwały.

Pan  Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  radni  maja  zapytania  odnośnie
proponowanych zmian w budżecie.             

Pan radny Bargiel zapytał co z inwestycją budowy boiska w Goźlicach.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zadanie zostało zdjęte z budżetu z kwotą 40 000 zł.

Pan  Wójt  Goździewski wyjaśnił,  że  jest  możliwość  złożenia  wniosku  na  kilka
inwestycji szkolnych jako jeden wniosek i taki wniosek zostanie złożony w tym roku.
Obejmować on będzie przedszkole, dobudowę  skrzydła w szkole w Nawodzicach,
budowę boiska w Goźlicach. Chcemy zrobić wniosek grupowy, bo taki ma szanse na
realizację z większą kwotą dofinansowania.

Pan radny Orłowski zapytał odnośnie wieńca dożynkowego.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że cały projekt opiewa na kwotę 40 000 zł. Gmina
jest w tym projekcie partnerem. Zmniejszył się nasz wkład własny . Dostajemy 80 %.
Stowarzyszenia możemy dofinansowywać tylko w drodze otwartego konkursu.

Pan radny  Bargiel zapytał  czy  zdjęcie  środków z  inwestycji  budowa boiska w
Goźlicach było dyskutowane z dyrektorem szkoły, z nauczycielami, z mieszkańcami.

Pan Wójt  Goździewski  odpowiedział,  że pieniądze są  nasze. Przemyśleliśmy ten
temat. Jedna mała inwestycja nie ma szans na dofinansowanie. Trzeba zbić  to do
jednej większej tak jak mówił pan Marszałek Kotowski. Obwodnica – jesteśmy na
etapie opracowywania koncepcji,  ale ludzie  składają  protesty.  Do 15 września są
wstrzymane wszystkie prace z koncepcją.

Pan  Przewodniczący  Rady powiedział,  że  według  niego  zawsze  będą  protesty.
Według niego koncepcja budowy obwodnicy przez Grabowiec jest niemożliwa do
wykonania i województwo jej nie wykona, bo za duży to będzie koszt. Najlepsza
koncepcja to za figurką przez łąki. Zapytał czy rani wnoszą jeszcze jakieś zapytania.

Zapytań nie zgłoszono.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na 2015 r. i poddał go pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr XIII/72/15  w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2015 r.  została
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podjęta i jest załącznikiem do protokołu.

Do punktu  4 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/73/15  w  sprawie  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Gminy  Klimontów  na  lata  2015  -  2029  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Do punktu 5 porządku obrad sesji

Pan  Wójt  Goździewski wyjaśnił,  że  w  porządku  obrad  w  pkt.  5  ppkt.  D  jest
pomyłka.  Nie  będzie  obniżenia  ceny  wywoławczej  w  Ułanowicach  lecz  w
Olbierzowicach.        

Pan Przewodniczący Rady zaproponował, aby przed podjęciem uchwał odnieśli się
do propozycji obniżenia cen wywoławczych radni, z tych okręgów wyborczych na
obszarze których położone są działki.

a).Pan Przewodniczący Rady poprosił pana radnego Orłowskiego o ustosunkowanie
się  do  proponowanej  obniżki  ceny  wywoławczej  nieruchomości  położonych  w
Nawodzicach.

Pan  radny  Orłowski powiedział,  że  jego  zdaniem skoro  nie  było  chętnych  do
nabycia za kwotę  w pierwszym przetargu to obniżenie ceny o 40 % jest  dobrym
posunięciem.

Pan radny Gwizdoń zapytał co dalej jeśli działka nie zostanie sprzedana w drugim
przetargu. Czy jest jakiś limit ?.

Pan Mrozowski, asystent Wójta wyjaśnił, że Rada poprzedniej kadencji wyraziła
zgodę na sprzedaż tych działek. Nie poszły one w pierwszym przetargu, więc Rada
wyraziła zgodę  na obniżenie ceny wywoławczej o 20 % i po obniżce też  ich nie
sprzedano.  Wobec  tego  obecny  Wójt  zdecydował  o  obniżce  o  40  %  ceny
wywoławczej poza Olbierzowicami.

Pan Wójt Goździewski powiedział, że zawsze jest możliwość, że ustalicie to sami.
Wydaje mi się, że nie są to ceny zawyżone.   

Pan Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały w sprawie  obniżenia  ceny
wywoławczej  nieruchomości  przeznaczonej  do  zbycia  w  drodze  przetargu
(Nawodzice działka nr ewid. 1547/2), a następnie poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/74/15  w sprawie  obniżenia  ceny wywoławczej  nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu (Nawodzice działka nr ewid. 1547/2)
została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.

Pan Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały w sprawie  obniżenia  ceny
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wywoławczej  nieruchomości  przeznaczonej  do  zbycia  w  drodze  przetargu
(Nawodzice działka nr ewid. 1547/1), a następnie poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/75/15  w sprawie  obniżenia  ceny wywoławczej  nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu (Nawodzice działka nr ewid. 1547/1)
została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.        

b).Pan Przewodniczący Rady poprosił pana radnego Muchę  o zajęcie stanowiska.

Pan radny Mucha powiedział, że jest to działka położona przy drodze asfaltowej.
Przy tej obniżce cena realna do nabycia. Kiedyś to było wysypisko wsiowe. Jeśli ktoś
będzie zainteresowany nabyciem to cena będzie realna do nabycia.

Pan Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały w sprawie  obniżenia  ceny
wywoławczej nieruchomości przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu (Goźlice
działka nr ewid. 435), a następnie poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/76/15  w sprawie  obniżenia  ceny wywoławczej  nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu (Goźlice działka nr ewid. 435) została
podjęta i jest załącznikiem do protokołu.      

c).Pan Przewodniczący Rady  poprosił pana radnego Gwizdonia o wypowiedzenie
się.

Pan radny Gwizdoń powiedział, że jest to teren podmokły, przez działkę przechodzi
rów. Zapytał  czy jak działka zostanie sprzedana to pieniądze ze sprzedaży za nią
pójdą na Borek ?.

Pan  Wójt  Goździewski odpowiedział,  że  pójdą  do  budżetu.  Jedne  działki
sprzedajemy, drugie kupujemy.

Pan  radny  Gwizdoń zapytał  czy  nie  można  przekazać  działkę  wsi  Borek
Klimontowski.

Pan Przewodniczący Rady  powiedział, że nie ma tutaj co gdybać,  bo uchwała o
sprzedaży działki  jest  już  podjęta,  a  pan radny tylko ma powiedzieć  co  myśli  o
obniżce ceny.

Pan radny Gwizdoń powiedział, że obniżka jest potrzebna.  

Pan Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały w sprawie  obniżenia  ceny
wywoławczej nieruchomości  przeznaczonej  do zbycia  w drodze przetargu (Borek
Klimontowski działka nr ewid. 117/1), a następnie poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/77/15  w sprawie  obniżenia  ceny wywoławczej  nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu (Borek Klimontowski działka nr ewid.
117/1) została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.   

d).Pan Przewodniczący Rady powiedział,  że nie  ma na sesji  radnego z  okręgu
wyborczego Olbierzowic.
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Dalej odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.   

Uchwała  Nr  XIII/78/15  w  sprawie  obniżenia  ceny wywoławczej  nieruchomości
przeznaczonej  do zbycia  (Olbierzowice  działka  nr  ewid.  108/7)  została  podjęta  i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pan radny Orłowski zapytał – Jeśli te działki nie zostaną sprzedane za te kwoty to
możemy jeszcze  obniżyć  o  10  % ceny  wywoławcze,  a  jeśli  znowu  nie  zostaną
sprzedane to co wtedy ?.    

Pan Mrozowski odpowiedział – To wtedy przetarg ofertowy albo pan Wójt wykona
uchwałę w drodze negocjacji.  

Do punktu 6 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia
nieruchomości gruntowej (od pani xxxxxx) i poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/79/15  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowej  (od  pani
xxxxxxxx) została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.     

Pan Wójt Goździewski wyjaśnił, że od pani xxxxxx zaczynałaby się ta droga, tylko,
że w tej chwili możemy zrobić dwumetrową drogę a to nie ma sensu. Jak wykupimy
te działki to zrobimy drogę z szerszym poboczem a resztę w przyszłości na parking.

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia
nieruchomości gruntowej (od pana xxxxxxx) i poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/80/15  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowej  (od  pana
xxxxxxxxxxxx) została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.    

Pan radny Gwizdoń zapytał czy będą prowadzone negocjacje co do ceny.

Pan  Wójt  Goździewski odpowiedział,  że  z  właścicielami  są  zawarte  umowy
przedwstępne. Tańszych pieniędzy za te działki nie da się wynegocjować.

Pan  radny  Borycki zapytał  czy  od  tej  wynegocjowanej  ceny  w  umowie
przedwstępnej nie będzie wyższej ceny. Dojdą tylko koszty notarialne ?.

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że tak.

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia
nieruchomości gruntowej (od pana xxxxxxx) i poddał pod głosowanie.

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XIII/81/15  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowej  (od  pana
xxxxxxx) została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.     

Po wyczerpaniu porządku obrad  pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś  ma
pytania w związku z tymi przepracowanymi tematami.

Głos zabrali:
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Pan radny Borycki zapytał  czy do tego projektu w sprawie szkół będzie można
dopisać wymianę dachu na szkole w Konarach, bo budynek jest gminy. Poprosił o
ujęcie tego zadania we wspólnym wniosku.

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, - Zobaczymy, ustalimy. Dzisiaj mój Zastępca
pojechał  do  Nawodzic,  żeby  z  panią  dyrektor  szkoły  ustalić  zakres  prac  przy
dobudowie skrzydła do szkoły.

Pani Skarbnik Sobolewska powiedziała, -  Nawodzice, Goźlice przez ostatnie lata
dużo środków  zwróciło nam do budżetu, a Konary wykorzystują w 100 %.

Pan radny Borycki powiedział, że boisko sami wykonali.

Pan Wójt Goździewski powiedział, że jest tam problem natury formalnej i pewnych
inwestycji nie da się wciągnąć. Jest zakres inwestycji i dach w to nie wchodzi.     

Pan  radny  Bargiel zapytał  –  Rozumiem pani  Aniu,  że  Goźlice  odłożyły  sobie
pieniądze na budowę boiska ?.

Pani Skarbnik odpowiedziała, - Tak. Stowarzyszenia prowadzące szkoły wydatkują
tylko na wydatki bieżące. Z dotacji nie wolno im ponosić wydatków inwestycyjnych,
bo to nasze budynki. Oni zwrócili nam pieniądze.

Pan radny Bargiel – Czyli odłożyli sobie na budowę boiska w Goźlicach ?.

Pani Skarbnik, - Częściowo tak.

Do punktu 7 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady  wobec  wyczerpania  porządku  obrad  podziękował
wszystkim m na udział w sesji i zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy.   

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała: Przewodniczył:

Irena Lipiec Czesław Fijałkowski


